
Verslag afdelingsvergadering  

Datum: 28-03-2023 

Plaats: Brasserie MINLI Strijthagen, Landgraaf 

Bestuur: Jos Ubachs (voorzitter) 

   Roel Frencken (secretaris) 

Aanwezig:         Aanvang: 20:00 uur 

Jacqueline de Werker (Dagelijks Bestuur) 

Timo Ligthart (Algemeen Bestuur) 

Jos Ubachs  

Roel Frencken  

Henk Didden 

Marcel Puts 

Jan Knops 

 

Afmeldingen: geen 

Agenda: 

1. Mededelingen; 

2. Behandeling agenda 110e Algemene Vergadering VBM; 

3. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 18 oktober 2022; 

4. Rondvraag; 

5. Sluiting vergadering. 

  



1. Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur. Niemand van de aanwezige wil een extra 

agendapunt inbrengen. 

De voorzitter geeft aan dat het niet goed is gegaan met het sturen van de e-mail aan de leden van de 

afdeling Limburg. Zij zouden de affiche van de afdelingsvergadering ontvangen per e-mail. Deze zijn 

niet gestuurd naar de leden van de afdeling Limburg, maar naar de mensen die geabonneerd zijn op 

de nieuwsbrief van de VBM. 

Jacqueline geeft te kennen dat het de volgende keer beter is om dit via haar of Cor te laten lopen, 

Peter heeft geen toegang tot het ledenbestand. Tevens oppert ze het idee om ± 6 weken voor de 

afdelingsvergadering een “save the date” e-mail aan de leden te sturen en ±2 weken voor de 

afdelingsvergadering een uitnodiging te sturen. 

Jacqueline meldt dat de 1e Arbeidsvoorwaardenadviesgroep bij elkaar zijn geweest, er zijn 25 

deelnemers in deze adviesgroep. Daarnaast heeft de VBM ongeveer 150 ideeën van de leden voor 

de nieuwe arbeidsvoorwaarden ontvangen via de e-mail. De bedoeling van de adviesgroep is om een 

groslijst met gespreksonderwerpen te maken. Deze groslijst zal dan in de besprekingen met de 

andere vakbonden worden gebruikt, om te komen tot één inzetbrief vanuit alle vakbonden. Zodat 

deze inzetbrief voor het zomerverlof kan worden aangeboden aan Defensie. Als dit allemaal lukt kan 

er na het zomerverlof gestart worden met de onderhandelingen met Defensie. Met als doel een 

arbeidsvoorwaarden akkoord voor 01-01-2024. 

De mogelijkheid bestaat er ook dat er gekeken worden naar een meerjarig arbeidsvoorwaarden 

akkoord, maar dan zal het hoogst waarschijnlijk niet lukken voor 01-01-2024. 

Wat betreft het pensioenakkoord is het afwachten of dit goedgekeurd wordt in de Eerste Kamer. 

Mocht dit niet worden goedgekeurd, blijft vooralsnog alles bij het oude. Waarbij de kanttekening 

wordt gemaakt dat het huidige pensioensysteem niet meer houdbaar is. 

Op een vraag van Marcel of nieuw personeel nog steeds onder de FSP-fasen wordt aangenomen of 

dat dit al gewijzigd is antwoord Jacqueline: 4 jaar geleden is er al besloten dat er een nieuw systeem 

moet komen, maar dit is er nog steeds niet. Er wordt door Defensie wel anders omgegaan met het 

FSP-systeem. Personeel in fase-2 stroomt bij geschiktheid gewoon door naar fase-3. Tevens is 

Defensie afgestapt van het centraal werven, dit wordt nu meer regionaal gedaan. Vooralsnog werkt 

het regionaal werven alleen in de omgeving Havelte/Steenwijk beter. 

2. Behandeling agenda 110e Algemene Vergadering VBM 

Het document van de 110e AV wordt punt voor punt kort behandeld. 

 

Niemand van de aanwezige heeft aanvullende vragen aangaande het document. 

Jos en Roel zullen als afgevaardigden van de afdeling Limburg deelnemen aan de voorjaars AV op 26 

mei 2023. 

De afvaardiging krijgt vrij mandaat mee van de afdeling Limburg. 

 “On Hold” te zetten. 

3. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 18 oktober 2022 

Het verslag van de afdelingsvergadering van 18 oktober 2022 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

Roel zal deze doorsturen naar Jacqueline om het verslag om de website te laten plaatsen. 



4. Rondvraag 

Henk Didden vraagt hoe het staat met de onderzoeken naar gevaarlijke stoffen, dit na aanleiding van 

het Chroom 6-onderzoek. 

Timo geeft aan dat de onderzoeksopdracht is uitgezet bij het CEAG (Coördinatiecentrum Expertise 

Arbeidsomstandigheden en Gezondheid) van Defensie. Dit uitgebreide onderzoek is nog niet gestart 

door personeelsgebrek, er valt dus nog niets te melden over de stand van zaken van dit onderzoek. 

Jos vraagt of er nog is nagedacht over de afdeling België, aangezien die zonder bestuur zitten en dus 

de leden geen mogelijkheid hebben om de afdelingsvergaderingen bij te wonen. 

Jacqueline antwoord hierop dat het de leden altijd de mogelijkheid hebben om een 

afdelingsvergadering bij te wonen, ze mogen gewoon deelnemen aan de afdelingsvergadering van 

een andere afdeling. Jos geeft nogmaals te kennen dat hij ook bereidt om in België een 

afdelingsvergadering voor te zitten, om zo de reisafstand voor de deelnemers te beperken. 

Er wordt kort gediscussieerd of wat een goede locatie zou, om dit beter te kunnen bepalen zal 

Jacqueline bekijken in welke regio de meeste leden van de afdeling België wonen en deze regio met 

Jos delen. 

Jos geeft ook aan dat hij er over heeft nagedacht om de afdelingsvergadering Limburg op een andere 

locatie te houden dan in Landgraaf, om zo hopelijk wat meer leden uit Noord-Limburg te betrekken 

bij de afdeling. Om na te gaan of hier animo voor is, zal in de nabije toekomst een enquête worden 

verstuurd onder de leden van de afdeling Limburg. Om zo te bekijken welke locatie voor de leden de 

voorkeur heeft. 

5. Sluiting vergadering 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om 

21:20 uur. 

 


